
Svazek obcí Mikroregion Vysokomýtsko   
zápis z jednání valné hromady 

 
 

Z Á P I S 

z jednání valné hromady svazku 
 
Termín jednání: 28.03.2017, od 1600 h 

Místo jednání: zasedací místnost obecního domu v Tisové 

Přítomni: Pavel Eliáš, Jiří Svatoš, Leoš Bartheldi Jan Melša, Karel Doležal, 
Mihová, Josef Pavlíček, Vladimír Hruša, Josef Šplíchal DiS., Miloslava 
Dočekalová, Věra Kadrmasová, Aleš Pecka, Ing. Jiří Drábek, Vojtěch 
Eliáš, Radka Peterková, Pavel Vařečka, Ing. Martin Krejza, Ing. Josef 
Lásko, Zuzana Tvrzníková.  

Hosté: Ing. Petr Marek 

Omluveni: Ing. Josef Štancl, Ing. Ladislav Lisa, Aleš Zeman, Jiří Souček, Miloslav 
Kubát, Stanislav Kopecký, Oldřich Koblížek, Petr Kazda,DiS. 

 

Prezenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále jsou v zápise uváděna 
jména bez titulu, funkcí a oslovení. 

 
 
Program: 1. Zahájení valné hromady svazku 

2. Volba pracovních komisí 

3. Zpráva o činnosti svazku 

4. Zpráva o hospodaření a závěrečný účet svazku za rok 2016 

5. Rozpočet svazku na rok 2017 

6. Činnost v roce 2017 

7. Různé – diskuse 

8. Závěr 
 
 
Průběh jednání: 

Ad. 1. Zahájení valné hromady svazku 

Předseda svazku přivítal přítomné zástupce členských obcí a zahájil valnou hromadu. 
po krátkém úvodním slově předal slovo starostovi obce Tisová, který přednesl krátké 
shrnutí o obci, její historii a současnosti. 

Předseda svazku navrhl, aby jednání probíhalo dle programu uvedeného na 
pozvánce. Nikdo neměl žádnou připomínku, ani požadavek na změnu a valná 
hromada program schválila.  

Usnesení: valná hromada schvaluje program svého jednání ve znění uvedeném na 
pozvánce 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 



Ad. 2. Volba pracovních komisí 

 

Místopředseda svazku dále navrhl, aby pracovní komise valné hromady pracovaly 
v následujícím složení: 

• návrhová komise: Vojtěch Eliáš, Aleš Pecka, Jaromír Raba. 

Dále navrhl, aby ověřovateli zápisu byli schváleni: Věra Kadrmasová, 

Pavel Eliáš. 

Valná hromada návrhy schválila.  

 

Usnesení: valná hromada schvaluje návrhovou komisi ve složení: Vojtěch Eliáš, Aleš 
Pecka, Jaromír Raba. 

Hlasování:  pro 18, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

 

Na jednání jsou přítomni zástupci 18 členských obcí, z celkového počtu 27 a jednání 
valné hromady je usnášeníschopné. 

Zápisem je pověřen Josef Šplíchal. Rovněž je jmenován manažerem svazku. 

Ad. 3. Zpráva o činnosti svazku 

M. Krejza přednesl zprávu o činnosti za období od minulého jednání valné hromady. 
Plynule přešel k plánu aktivit na rok 2017.  

Po krátké diskusi vzala valná hromada zprávu o činnosti na vědomí. Zpráva o činnosti 
je přílohou tohoto zápisu. 

 
 

Usnesení: valná hromada bere na vědomí zprávu o činnosti svazku za období 

od posledního jednání valné hromady.  

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 4. Zpráva o hospodaření a závěrečný účet svazku za rok 2016 

Předseda svazku informovoval přítomné o průběhu přezkoumání hospodaření svazku 
za rok 2016, o výsledku jednání revizní komise a o průběhu inventury majetku 
provedené k 31.12.2016. Kopie zápisu o přezkoumání hospodaření svazku v roce 
2016, kopie zápisu z jednání revizní komise a kopie protokolu o výsledku inventury 
majetku jsou přílohou tohoto zápisu. Valná hromada vzala předložené zprávy na 
vědomí.  

Usnesení: valná hromada bere na vědomí informace o hospodaření svazku v roce 

2016. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 



 

Manažer svazku seznámil přítomné se závěrečným účtem svazku za rok 2016. Valná 

hromada schválila, po diskusi, hospodaření svazku v roce 2016. Kopie 

zjednodušeného účtu za rok 2016 je přílohou tohoto zápisu. 

Usnesení: valná hromada schvaluje výsledek hospodaření svazku a závěrečný 
účet svazku za rok 2016 s výhradami k nedostatkům zjištěným v rámci 
přezkoumání hospodaření svazku za rok 2016. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Usnesení: valná hromada schvaluje účetní závěrku svazku Mikroregionu 
Vysokomýtsko sestavenou ke dni 31.12.2016. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 5. Rozpočet svazku na rok 2017 

Manažer svazku vysvětlil jednotlivé položky návrhu rozpočtu svazku na rok 2017. 

Přítomní zástupci členských obcí předali v předstihu nebo na dnešním jednání návrhy 

rozpočtu s vyznačenými daty vyvěšení a sejmutí ze svých úředních desek. Valná 

hromada návrh rozpočtu schválila. Schválený rozpočet je přílohou tohoto zápisu. 

Usnesení: valná hromada schvaluje rozpočet svazku na rok 2017 jako přebytkový ve 

výši příjmů 314 tis. Kč a výdajů 212 tis. Kč, přebytek ve výši 102 tis. Kč. 

Usnesení: valná hromada zmocňuje předsedu svazku ke schvalování rozpočtových 

opatření svazku v průběhu roku 2017, podložených na příjmové stránce 

uzavřenou smlouvou o obdržení dotace, ostatními, již reálně existujícími 

příjmy svazku, či jiným doloženým způsobem a na výdajové straně 

rozhodnutím valné hromady, či správní rady, případně svým rozhodnutím 

v souladu se stanovami svazku o využití prostředků svazku, ve výši 

do 2 mil. Kč. 

Hlasování: 18 pro , 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 6. Činnost v roce 2017 

- p.Svatoš seznámil VH s nabídkou uspořádání a ceny plánovaného kalendáře na 
rok 2018. Předpoklad je 2 fotografie na obec, případně dle možností obce jejích 
dispozic – počet provedených realizací v obci. 

- sanitární den v Nových Hradech bude probíhat 10.6.2017, předběžně od 13,00. 
Předpokládaný plán – prohlídka zámeckých zahrad, turistická procházka údolím 
Roudné, se zakončením na chatě Polanka. 

- den řemesel v Oucmanicích dne 5.7.2017 – návrh na spojení dne řemesel a 
mikroregionu – zvýšení propagace, v souvislosti byla připomenuta brožura 
mikroregionu. Vhodné připravit informační panel mikroregionu a snažit se připravit 
informační brožuru na tento termín. 

- setkání se senátory v Heřmanicích 9.5 – Heřmanice pošlou pozvánku. 



Ad. 7. Různé – diskuse 

Běstovice vystoupily z mikroregionu, je třeba projednat na samostatných 
zastupitelstvech a následně přestanou být členem. Starosta Tisové sdělil, že i 
v místním zastupitelstvu jsou 3 zastupitelé proti členství. 

Budou osloveny vesnice, které by měly zájem vstoupit do svazku. Byl stanoven 
termín do října 2017, ve kterém bude možnost přistoupení, následně bude 
přepracována smlouva o mikroregionu. 

p.Marek z Oucmanic reagoval na diskuzi k mikroregionu – požadavky na vystoupení 
se vždycky objevují v případě problémů, je třeba vždy procesně dotáhnout jednotlivé 
projekty do konce (viz. PPO Zámrsk – třeba smluvně převést na obec), aby byla co 
nejvíce omezena chybovost, a dopady na obce, které se neúčastní daného 
programu. 

p.Eliáš V. se dotázal p.Eliáše P. na Program obnovy venkova, možnosti posílení 
finančního toku směrem ke krajům, zejména za účelem zjednodušení dotací. P.Eliáš 
upřesnil způsob rozdělování financí a toku, proběhla krátká diskuze. 

p.Eliáš V doporučuje, z důvodu účasti většiny obcí i MAS, větší kooperaci mezi MAS 
a Mikroregionem. Spojit se s navazujícími MAS a snažit se zvýšit účast v dotačních 
titulech. 

školení 21.4.207 v pátek, a 29.4., hodina a místo bude upřesněn, školení 27.5., Eliáš 
zašle upřesnění. je třeba aby některá obec nabídla, že má o školení zájem. 

Ad. 8. Závěr  

 
Návrhová komise seznámila přítomné s návrhem usnesení z jednání valné hromady, 
tak jak vyplynulo z průběhu jednání. Valná hromada usnesení schválila. 

Hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 
 

Předseda svazku poděkoval přítomným a jednání valné hromady ukončil. 
 
V Tisové 
 
dne 28.03.2017 
 
Zapsal 
Josef Šplíchal,DiS. 
 

  Martin Krejza 
předseda svazku 

 
  Ověřovatelé zápisu:  Věra Kadrmasová  
      Pavel Eliáš  



 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy: 1. Usnesení z jednání valné hromady 

2. Zpráva o činnosti 

3. Kopie zápisu o přezkoumání hospodaření v roce 2016 

4. Zjednodušený závěrečný účet svazku za rok 2016 

5. Kopie účetní závěrky sestavené ke dni 31.12.2016 

6. Rozpočet svazku na rok 2017 

7. Výroční zpráva o poskytování informací za rok 2016 podle zákona 
106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím 

 
 


